
Notulen van de Algemene Ledenvergadering (ALV) van Emergo 

Op zaterdag 10 oktober 2009 heeft de ALV van de faculteitsvereniging Emergo 
plaatsgevonden. Plaats van handeling was in de Verkadehallen te ’s-Hertogenbosch. 
De ALV heeft plaats voorafgaand aan de viering van de Lustrumdag wegens 25 jaar Open 
Universiteit. 
 
Aanwezig: 

a. Bestuur: Max van Luik (secretaris en dagvoorzitter van deze ALV), Koen Michels 
(penningmeester) en Ad Vriens (redactie Luctor); 

b. Leden: Dick van Bladeren, Piet Clarisse, Stephan Griffioen, Leen Groenendaal, Peter 
Hafkamp, Mark Hoevenaars, Paula van der Knaap – van der Ham, Remko van der 
Meij, Gert-Jan Reuser, Eleonor Riksen, Corrie Steenbergen, Tim de Vries en Tonnie 
van Wiggen – Valkenburg. 

Met bericht van afwezigheid: Nicoline Valk, Hans van Zonneveld. 
 

1. Opening 
Om 09.45 uur opent de voorzitter Max van Luik de vergadering. 
 

2. Vaststelling agenda 
De aan de leden uitgereikte agenda wordt goedgekeurd en er worden geen agendapunten 
vanuit de zaal toegevoegd. 
 

3. Ingekomen stukken en mededelingen 
Er zijn geen ingekomen stukken die tijdens deze vergadering ter sprake dienen te komen, 
m.u.v. de stembiljetten die bij punt 7 worden behandeld. Max van Luik meldt de afwezigheid 
van de voorzitter van de vereniging, Nicoline Valk.  
 

4. Goedkeuring notulen van de ALV d.d. 9 oktober 2008 
De notulen van de ALV van 9 oktober 2008 zijn geplaatst in Luctor 32 (december 2008). Een 
exemplaar van Luctor 32 ligt ter inzage bij de dagvoorzitter. De leden hebben geen 
opmerkingen over de notulen en keuren deze goed. 
 

5. Financiële rapportage 
Koen Michels geeft toelichting over: 

a) De kascontrole en het financieel verslag 2008. De kascontrole heeft plaatsgevonden op 
24 januari 2009 in Den Haag door dhr. E.J. de Lanoy en Mw. E. Duivenvoorde. 
Tijdens de controle ontbreekt een dagafschrift (nummer 2), welk afschrift inmiddels 
aan de kasstukken is toegevoegd. De kascommissie heeft, behoudens het ontbreken 
van afschrift 2 op dat moment, geen bemerkingen en vindt de onderbouwing van de 
penningmeester voldoende en keurt het verslag goed. Het financieel verslag over 
2008: per 31 december 2008 is er een batig saldo van 5.288,84 euro. 

b) Contributie-inningen en tussentijds financieel verslag 2009. Bij de contributie-
inningen blijkt dat nog niet alle leden hebben betaald, mede speelt de overstap naar 
een nieuw betaalsysteem (het niet meer gebruiken van acceptgirokaarten) een rol. 
Wellicht dient een herinnering gestuurd te worden (contributiegelden in 2009 3.135,00 
euro (2008: 4.925,00 euro). Toelichting van de penningmeester op het tussentijdse 
financieel verslag 2009 laat een beeld zien dat het batig saldo op 31 december 2009 
mogelijk 1.559,33 euro bedraagt. 



Vanuit de leden worden enkele vragen/opmerkingen geplaatst. Deze vragen/opmerkingen 
hebben betrekking op: hoeveel betalende leden er zijn (Max van Luik licht toe dat je de 
contributiegelden kunt delen door 25 om het aantal betalende leden bij benadering te weten en 
dat er leden zijn met betalingsachterstand), moet er geen post debiteuren op het financieel 
overzicht komen en of er kosten aan deze dag zijn verbonden (toelichting van Max van Luik 
hierop is dat er geen kosten aan deze dag zijn verbonden en dat wellicht extra inkomen uit 
deze dag kan worden gegenereerd als studenten lid worden). Op de lustrumdag heeft Emergo 
de gelegenheid om actief leden te werven (er zijn flyers) zodat studenten die nog niet lid zijn, 
lid gemaakt kunnen worden. 
 

6. Dechargeverlening aan het bestuur 
Na het betoog van de penningmeester en het beantwoorden van vragen over de financiële 
rapportage verleent de ALV decharge aan het bestuur. 
 

7. Voorstel tot samengaan van Emergo en VFC (Vereniging Financial Controllers) 
Alle leden hebben via de post een agenda ontvangen met daarbij enkele bijlagen. Een van de 
bijlagen betreft een toelichting op het voorstel tot samengaan van Emergo en VFC. Deze 
bijlage wordt achter deze notulen geplaatst als bijlage 1. 
Max van Luik schetst de achtergronden over dit samengaan en geeft aan dat de leden van de 
VFC op hun ALV van 24 september j.l. akkoord zijn gegaan met het samengaan met Emergo. 
De door het bestuur van Emergo ontvangen stembiljetten per post worden ter inzage aan de 
leden aangeboden. Vanuit de ledenvergadering worden diverse vragen gesteld: 

- Is de stemronde bij de ALV en het aantal stemmen per post voldoende grond om het 
besluit tot samengaan te nemen?  
Antwoord: Ja, op grond van artikel 13.1 en 13.4.  
Artikel 13.1: Alle leden hebben toegang tot de algemene vergadering en hebben daar 
ieder één stem. Ieder lid is bevoegd zijn stem te doen uitbrengen door een schriftelijk 
daartoe gemachtigd ander lid. 
Artikel 13.4: Over alle voorstellen betreffende zaken wordt beslist bij volstrekte 
meerderheid der uitgebrachte stemmen, voorzover de statuten niet anders bepalen. 
(…). 
Toelichting op artikel 13.4: accentuering is aangebracht door de notulist, de statuten 
bepalen anders in het geval van ontbinding van de vereniging en een statutenwijziging 
(hetgeen hier niet aan de orde is). 

- Wat wordt de naam van de vereniging? 
Antwoord: de naam wordt Emergo – VFC 

- Vragen m.b.t. tot contributie / blad / overig 
Als Emergo – VFC haar leden een blad via uitgeverij Kluwer gaat aanbieden, waarbij 
de leden kunnen kiezen uit een managementblad en een blad voor controllers, dan is 
de verwachting dat de contributie na 2010 zal gaan stijgen. Men heeft dan natuurlijk 
wel een abonnement met flinke korting op een vakblad. Luctor zal dan niet meer 
verschijnen, eventuele mededelingen, excursieverslagen, enz. kunnen dan via de 
website worden geplaatst of middels een digitale nieuwsbrief onder de leden worden 
verspreid. Wellicht is het mogelijk om een inlegvel met de vakbladen mee te sturen 
van tijd tot tijd. Vanuit de ledenvergadering wordt aangegeven dat er problemen 
kunnen komen als er activiteiten worden georganiseerd waarbij een beperkte opkomst 
mogelijk is, nu het ledental verdubbelt. Veel leden dringen aan om een 
evaluatiemoment in te voeren. Het bestuur van Emergo bekijkt de mogelijkheid om 
begin 2010 zo’n moment in te voeren, dit zou kunnen in de vorm van een extra 
vergadering waarbij vanuit VFC een bestuurslid wordt benoemd in de vereniging 



Emergo – VFC, waarbij aansluitend een Nieuwjaarsborrel wordt geschonken. Een 
ideaal moment voor Emergo- en VFC-leden om samen te komen.  
De samenstelling van de vereniging verandert. Emergo bestaat uit studenten, 
medewerkers van de faculteit MW en alumni, VFC bestaat voornamelijk uit alumni. In 
onze communicatie naar de leden en naar buiten dienen we waarschijnlijk nog meer 
nadruk te leggen dat de vereniging ook voor alumni geldt. 

- Een bestuurslid lid van VFC zal plaatsnemen in het bestuur van Emergo – VFC, het 
gaat om Rob Rikers. 

- Nagekomen informatie. De VFC heeft bij hun ALV rechtsgeldig voor een ontbinding 
van de vereniging gestemd. 

 
Als bijlage 2 treft u achter deze notulen het machtigingsformulier aan en het stembiljet. 
Resultaat stemming: 
Schriftelijke telling: 41 stemmen voor en 1 stem tegen 
In de vergadering wordt middels handopsteking unaniem voor het samengaan gestemd. 
 
Voorstel tot samengaan van Emergo en VFC wordt aangenomen. 
 

8. Communicatie met leden 
Het bestuur dankt Tim de Vries die de website van Emergo onderhanden heeft genomen en 
nieuw leven heeft ingeblazen. De nieuwe website is te bezichtigen via www.emergoweb.nl. 
De Nieuwsbrief die digitaal naar de leden wordt gestuurd wordt als positief ontvangen. 
Er zijn vragen over een ledenlijst, waarop door anderen wordt voorgesteld om gebruik te 
maken van onze vernieuwde website of de mogelijkheid van LinkedIn te onderzoeken 
(LinkedIn is een programma waarop gelijkgezinden een groep kunnen vormen). Tim de Vries 
zal bekijken welke van bovenstaande opties tot de mogelijkheden kan behoren. Tenslotte 
wordt gevraagd om op onze website een link te maken met de alumnivereniging. Deze link 
wordt toegezegd. 
 

9. Rondvraag 
In de rondvraag komen de volgende onderwerpen aan de orde: 

- Uitnodigen van een bekende gastspreker, dit valt te realiseren in samenwerking met de 
alumnivereniging 

- De alumnivereniging wil netwerken en activiteiten organiseren samen met Emergo – 
VFC. Dit geeft een breder draagvlak. 

- Een tijdschrift in plaats van Luctor is voor de leden akkoord. Of het een 
wetenschappelijk tijdschrift moet zijn, daarvan is niet iedereen voorstander. 

Tenslotte wordt er gevraagd of er leden bereid zijn om de Kascommissie 2009 te vormen. 
Twee leden tonen zich bereid: Paula van der Knaap – van der Ham en Remko van der Meij. 
De penningmeester zal met hen een afspraak maken. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 11.00 uur. 
 
Ad Vriens 
 
 
 
 
 
 



Bijlage 1 / ALV Emergo d.d. 10 oktober 2009  
 
 
Toelichting op het voorstel tot samengaan van Emergo  
en VFC (Vereniging Financial Controllers) 
 
De VFC heeft tot op heden als vereniging de focus gelegd op de specialisatie accounting en control. 
Inmiddels is VFC tot de conclusie gekomen, dat verbreding noodzakelijk is: verschillende leden zijn 
zowel lid van VFC als Emergo; verschillende leden beoefenen een andere functie dan die van 
controller. VFC heeft het initiatief genomen om samen met Emergo te bezien of er mogelijkheden zijn 
tot een samengaan.  
 
Emergo heeft zich als faculteitsvereniging volledig toegelegd op het bij elkaar brengen van studenten 
en overige betrokkenen binnen de faculteit Managementwetenschappen. Emergo telt ruim 200 leden 
en organiseert twee tot drie keer per jaar verschillende typen bijeenkomsten. Daarnaast wordt het blad 
Luctor uitgegeven om de betrokkenheid bij vereniging en faculteit groot te houden.  
 
Uit de contacten tussen Emergo en VFC is naar voren gekomen dat de ledenbestanden uitstekend op 
elkaar aansluiten. Studenten die lid zijn van VFC zijn soms al lid van Emergo. Alle studentenleden 
hebben een studiekeuze gemaakt binnen het brede kader van managementwetenschappen.  
 
Opmerkingen en consequenties met betrekking tot het samengaan.  
 
Voordeel 
Het meest in het oog springende voordeel voor Emergo is een verdubbeling van het ledenbestand, 
hetgeen het verstevigen van het contact tussen studenten (alsook tussen studenten en alumni en 
docenten) stimuleert.  
 
Waarborgen herkenbaarheid 
Indien op 10 oktober 2009 goedkeuring van de ALV tot een samengaan wordt afgegeven, is de 
consequentie dat per 1 januari 2010 de naam Emergo wordt gewijzigd in Emergo-VFC. Daarmee is de 
herkenbaarheid zeker gesteld.  
 
Ledenblad of vakblad 
De huidige leden van VFC blijven hun vakblad Finance & Control ontvangen. Hiervoor levert VFC de 
abonnementskosten voor twee jaar, te weten € 14.000,--. Met een eenmalige extra inbreng van VFC 
van € 9.000,-- heeft Emergo de mogelijkheid ook voor de Emergo-leden een passend vakblad aan te 
bieden. De gesprekken daartoe (met Kluwer) zijn opgestart. De keuze voor een vakblad betekent 
mogelijk een einde van het ledenblad Luctor. Schriftelijke communicatie zal in de toekomst 
voornamelijk per e-mail en via digitale nieuwsbrieven plaatsvinden.  
 
Contributie 
De keuze voor een vakblad dan wel het behouden van het ledenblad heeft mogelijk invloed op de 
hoogte van de contributie. 
 
Samenstelling bestuur 
Voor een prettige integratie zal na goedkeuring van en benoeming door de ALV één bestuurslid van 
VFC in het eerste jaar deel uitmaken van het bestuur van Emergo.  
 
Onderschrijving voorstel 
Alle leden van het bestuur van Emergo onderschrijven het voorstel tot samengaan van Emergo en 
VFC. Het bestuur heeft vertrouwen in de toekomst van een brede en gezonde faculteitsvereniging 
Managementwetenschappen, die de belangen van leden binnen dit kader zal waarborgen en verder 
uitdragen.  
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bijlage 2 / Machtigingsformulier 
 
ALV Emergo, faculteitsvereniging MW, Open Universiteit Nederland  
d.d. 10 oktober 2009  
 
Hierbij machtig ik,  

Naam  
Studentnummer  
Adres  
Postcode en woonplaats  
e-mail adres  
 

onderstaand lid van Emergo,  

Naam  
Studentnummer  
Adres  
Postcode en woonplaats  
e-mail adres  
 

om namens mij mijn stem uit te brengen tijdens de ALV van Emergo, die wordt gehouden op 
zaterdag 10 oktober 2009 te ’s-Hertogenbosch tussen 09.30 en 11.00 uur met betrekking tot 
het agendapunt “Voorstel tot samengaan van Emergo en VFC”. 
 
Ondertekening 

Plaats  
Datum  
Handtekening 
 
 
 
 

 

 



Stembiljet 

Betreft: voorstel tot samengaan van Emergo en VFC.  

Datum: zaterdag 10 oktober 2009  

 

Naam  
Studentnummer  
Adres  
Postcode en woonplaats  
e-mail adres  
 

 

Ik stem  

 

0 VOOR 

 

0 TEGEN 

 

het voorstel tot samengaan van Emergo en VFC.  

 

 

Handtekening:  

 

 

 


